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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni 

Protokół nr 20/2025 

XX sesja Rady Miejskiej w dniu 2025-05-21 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna UMiG 
Obrady rozpoczęto 2025-05-21 o godzinie 09:00, a zakończono o godzinie 11:20 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 

Obecni: 

1. Maciej Dłużniewski 
2. Izabella Górzyńska 
3. Dorota Kłos 
4. Zuzanna Kownacka 
5. Katarzyna Krasuska 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Jan Kurzępa 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Anna Marecka 
11. Michał Mierzwa 
12. Wojciech Mika 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Joanna Otręba 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Edyta Stolarska 
19. Olga Śmietanowska 
20. Ewa Urbańska 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

 
1. Otwarcie sesji 

 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych otworzyła XX sesję Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodnicząca stwierdziła kworum. 
Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 
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Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o wprowadzenie następujących zmian w porządku 
obrad:  
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie skargi Pani A.K. „na rażąco 

bezprawne działania Przewodniczącej Komisji Ochrony Środowiska i Dziedzictwa 
Kulturowego” 

2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania 
anonimowej skargi na Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Piasecznie 

3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie skargi Pani W.A. na działanie 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno w związku z wnioskiem o wykup komunalnego lokalu 
mieszkalnego 

4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 

5) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przejęcia od Zarządu Powiatu 
Piaseczyńskiego zadania publicznego zarządzania fragmentem drogi powiatowej Nr 2862 W 
- ul. Wojska Polskiego na odcinku od ul. Szkolnej do ulicy Fabrycznej w Piasecznie 

6) Uzupełnienie porządku obrad o zdjęcie projektu uchwały z pozycji 5 
7) Uzupełnienie porządku obrad o zdjęcie projektu uchwały z pozycji 14 
8) Uzupełnienie porządku obrad o zdjęcie projektu uchwały z pozycji 16 
 
Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie skargi Pani A.K. „na rażąco 

bezprawne działania Przewodniczącej Komisji Ochrony Środowiska i Dziedzictwa 
Kulturowego” 

 
Głosowano w sprawie uzupełninia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie skargi Pani A.K. 
„na rażąco bezprawne działania Przewodniczącej Komisji Ochrony Środowiska i Dziedzictwa 
Kulturowego” 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Wprowadzono w pkt 6.4. 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania 

anonimowej skargi na Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Piasecznie 
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Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie pozostawienia 
bez rozpoznania anonimowej skargi na Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Wprowadzono w pkt 6.5. 
 
3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie skargi Pani W.A. na działanie 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno w związku z wnioskiem o wykup komunalnego lokalu 
mieszkalnego 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie skargi Pani 
W.A. na działanie Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno w związku z wnioskiem o wykup 
komunalnego lokalu mieszkalnego 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Wprowadzono w pkt 6.6. 
 
4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
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ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Wprowadzono w pkt 6.19. 
 
5) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przejęcia od Zarządu Powiatu 
Piaseczyńskiego zadania publicznego zarządzania fragmentem drogi powiatowej Nr 2862 W - ul. 
Wojska Polskiego na odcinku od ul. Szkolnej do ulicy Fabrycznej w Piasecznie 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przejęcia od 
Zarządu Powiatu Piaseczyńskiego zadania publicznego zarządzania fragmentem drogi 
powiatowej Nr 2862 W - ul. Wojska Polskiego na odcinku od ul. Szkolnej do ulicy Fabrycznej w 
Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
Wojciech Mika, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Obłoza 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Wprowadzono w pkt 6.20. 
 
6) Uzupełnienie porządku obrad o zdjęcie projektu uchwały z pozycji 5 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o zdjęcie projektu uchwały z pozycji 5 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Wojciech 
Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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PRZECIW (1) 
Piotr Obłoza 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Zuzanna Kownacka, Jan Kurzępa 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Uchwałę zdjęto z porządku obrad. 
 
7) Uzupełnienie porządku obrad o zdjęcie projektu uchwały z pozycji 14 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o zdjęcie projektu uchwały z pozycji 14 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Uchwałę zdjęto z porządku obrad. 
 
8) Uzupełnienie porządku obrad o zdjęcie projektu uchwały z pozycji 16 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o zdjęcie projektu uchwały z pozycji 16 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Maciej Dłużniewski, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan 
Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (2) 
Zuzanna Kownacka, Wojciech Ołdakowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Izabella Górzyńska 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Uchwałę zdjęto z porządku obrad. 
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2. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 
 

Nie wniesiono uwag do protokołu. 
 
Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Protokół został przyjęty. 
 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz przedstawił sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie 
między sesjami, w którym poinformował o ważnych wydarzeniach w Gminie: 
 

• Spotkania wielkanocne z seniorami, klubami seniora, stowarzyszeniami 

• Uroczystość 50-lecia pożycia małżeńskiego par z gminy Piaseczno 

• Uroczystości 105 urodzin mieszkanki Zalesia Dolnego oraz 100 urodzin mieszkanki 
Julianowa 

• Uroczystość 101 urodzin porucznika Władysława Sieradzkiego (obchodzona wspólnie z 
harcerzami Hufca ZHP Piaseczno) 

• Spotkanie Stowarzyszenia Przyjaciół Zalesia Górnego, na którym omówiono sprawę 
modernizacji torów kolejowych. 

• Spotkanie samorządowców z Wojewodą Mazowieckim, na którym omawiano tematy 
związane z ustawą o ochronie ludności. 

• Spotkanie z dyrektorem Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

• Konwent wójtów i burmistrzów (dominowały tematy dotyczące transportu publicznego) - 
wiceburmistrz Robert Widz 

• Konferencja „Miasto i Transport” 

• Uroczystości 3 Maja - wiceburmistrz Hanna Kułakowska-Michalak 

• Piaseczyńska Mila Konstytucyjna 

• Obchody Powiatowego Dnia Strażaka 

• Imprezy sportowe, kulturalne i koncerty 

• Niebieskie Igrzyska jako forma obchodów Światowego Dnia Świadomości Autyzmu 

• Zlot food trucków 
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• Festiwal Kół Gospodyń Wiejskich 

• Festiwal Serów i Wina 

• Noc Muzeów 

• Otwarcie i prezentacja Domu Zośki 

• Spotkanie z Romanem Daviesem organizowane przez Bibliotekę Publiczną 

• Bieżące spotkania z interesantami  

• Udział w posiedzeniach Kierownictwa Gminy oraz współpraca z wydziałami urzędu 
 
Burmistrz poinformował o planowanych inwestycjach drogowych: 

• Remont ul. Jana Pawła II od ul. Puławskiej do ul. Powstańców Warszawy 

• Projektowanie ul. Nadarzyńskiej 

• Budowa układu komunikacyjnego ul. Abramowicza w Głoskowie oraz ul. Rybnej w Woli 
Gołkowskiej 

 
Burmistrz przekazał następujące informacje: 

• Rozpoczęły się zgromadzenia wspólników w spółkach gminnych. 

• Wprowadzono rekrutację elektroniczną na dyżury przedszkoli i wydłużono dyżury przedszkoli 
do 3 tygodni. 

• Przedszkole nr 10 zostało wyróżnione w ogólnopolskim konkursie „Razem dla seniorów”. 

• Rozpoczęły się zapisy na akcję „Lato w mieście”. 

• Ruszyła usługa indywidualnego transportu osób z niepełnosprawnościami. 

• Rozpoczęły się konsultacje w sprawie Strategii Rozwoju Gminy i trwają prace nad Planem 
Ogólnym Gminy. 

 
Burmistrz podziękował nauczycielom za pracę włożoną w przygotowanie egzaminów 
ósmoklasistów. 
Burmistrz podziękował sekretarzowi Arkadiuszowi Czapskiemu za pracę włożoną w organizację 
wyborów 
 

4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 
 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych przedstawiła sprawozdanie za okres od 16.04.2025 r. do 
21.05.2025 r. 
 

• 25.04 – uroczyste uhonorowanie par obchodzących 50- i 60-lecie pożycia małżeńskiego 

• 27.04  

➢ Wydarzenie pod hasłem „Sprawdzaj, dbaj, żyj, lepiej zapobiegać niż leczyć” poświęcone 

tematyce zdrowotnej, w Centrum Edukacyjno-Multimedialnym 

➢ Inauguracja VII Festiwalu imienia Witolda Maliszewskiego w Kościele w Głoskowie 

• 03.05  

➢ Uroczystości z okazji 234 rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 Maja, z 

Wiceprzewodniczącymi Magdaleną Woźniak i Piotrem Obłozą oraz radnymi Izabellą 

Górzyńską, Katarzyną Krzyszkowską-Sut, Eweliną Wójcik, Michałem Rosą 

➢ 25 Piaseczyńska Mila Konstytucyjna 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

• 12.05 – spotkanie z zarządem Cechu Rzemiosł Różnych w Piasecznie w sprawie ewentualnej 

publikacji książki Państwa Bagieńskich, Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  

• 14.05  

➢ Spotkanie z Normanem Daviesem organizowane przez Bibliotekę Publiczną, z 

Wiceprzewodniczącą Magdaleną Woźniak i radną Izabellą Górzyńską 

➢ Spotkanie z burmistrzem Putkiewiczem w sprawie tematów zielonych – udział wzięli Pani 

Sylwia Kalinowska, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Pani Anna Pakulińska-Attia, 

Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, Pani Anna Kolińska – Alarm dla Klimatu, 

Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak oraz radna Izabella Górzyńska 

• 15.05 – konsultacje z mieszkańcami ul. Astrów, udział brała Wiceprzewodnicząca Magdalena 

Woźniak 

• 17.05 – otwarcie Domu Zośki w Zalesiu Dolnym organizowane w ramach Nocy Muzeów, 

obecni byli Wiceprzewodniczący Magdalena Woźniak i Piotr Obłoza 

• 19.05 – spotkanie robocze z wydziałem w sprawie budowy ulicy Andersena, udział brała 

Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak 

• 20.05 – konsultacje społeczne w sprawie strategii rozwoju gminy, udział brała 

Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak 

• Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak bierze udział w cotygodniowych posiedzeniach 

kierownictwa Gminy oraz współpracuje z członkami Zespołu konsultacyjnego do spraw 

dziedzictwa Piaseczna. 

• Prowadzenie na bieżąco spraw organizacyjnych związanych z działalnością Rady Miejskiej, 

cotygodniowe robocze spotkania Prezydium Rady Miejskiej, współpraca z Burmistrzem oraz 

Biurem Rady Miejskiej, spotkania z urzędnikami i mieszkańcami. 

 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 

 
Wojciech Mika, sołtys Chylic, złożył następujące wnioski: 
 
1) Wniosek o informację o planowanym terminie zlecenia projektu koncepcji rozbudowy szkoły 

w Chylicach  
2) Wniosek w imieniu mieszkańców sołectwa Siedliska o doświetlenie przejść dla pieszych w 

ciągu ul. Sielskiej na odcinku od granicy z Chylicami do Żabieńca 
 

6. Bieżące uchwały 
 

1) W sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2025-2037 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę po zmianie na 
dzień 20.05.2025 r. Zwiększa się dochody o 2 467 288,84 zł, zwiększa się wydatki o 2 305 488,84 
zł, zmniejsza się przychody o 162 302 zł, zmniejsza się rozchody o 502,00 zł. Kwota długu zostaje 
zaktualizowana. W autopoprawce ujęto też zarządzenia burmistrza podjęte od czasu 
przygotowania projektu.      
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Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Ochrony Środowiska i Dziedzictwa 
Kulturowego 
 
Głosowano w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2025-
2037 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
2) W sprawie zmiany uchwały nr 174/XIV/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 grudnia 
2024 r. 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę po zmianie  na 
dzień 20.05.2025 r. 

 
AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr 174/XIV/2024 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 18 grudnia 2024 r. - sesja 21.05.2025 r. - po zmianie na dzień 20.05.2025 r. 
        

Dochody       
          

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 852 85295 2180 KB 273,84 zł   

Zwiększa się dochody w wysokości 
273,84 zł w rozdziale 85295 w związku 
ze złożonym wnioskiem na miesiąc 
kwiecień o przyznanie środków na 
wypłatę odbiorcom paliw gazowych 
refundacji podatku VAT dla 
gospodarstw domowych oraz kosztów 
obsługi w wysokości 2% środków, które 
gmina otrzymuje na podstawie 
wniosku. Środki na realizację zadania 
pochodzą z Funduszu Przeciwdziałania 
COVID-19. 
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2 852 85295 2007 KB   
104 579,22 

zł 

Zmniejsza się dochody o kwotę 284 300 
zł z dotacji celowej w ramach 
programów finansowanych z udziałem 
środków europejskich oraz środków, o 
których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 3 oraz 
ust. 3 pkt 5 i 6 ustawy, lub płatności w 
ramach budżetu środków europejskich, 
z wyłączeniem dochodów 
klasyfikowanych w paragrafie 205 oraz 
dotacji celowej w ramach programów 
finansowanych z udziałem środków 
europejskich oraz środków, o których 
mowa w art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b 
ustawy, lub płatności w ramach 
budżetu środków europejskich, 
realizowanych przez jednostki 
samorządu terytorialnego w rozdziale 
85295 w związku z otrzymaną 
informacją z Mazowieckiej Jednostki 
Wdrażania Programów Unijnych w 
zakresie podziału środków oraz 
klasyfikacji budżetowej zastosowanej 
do realizacji projektu "Piaseczno 
Aktywne-Wspólnie Tworzymy 
Przyszłość". 

3 852 85295 2009 KB   89 770,78 zł 

4 852 85295 2057 KB   48 401,84 zł 

5 852 85295 2059 KB   41 548,16 zł 

6 801 80101 2950 CUW 142,00 zł   

Zwiększa się dochody o kwotę 2 322 
052 zł w dziale 801 oraz 854 w związku 
z otrzymanymi zwrotami 
niewykorzystanej dotacji za 2024 rok. 
Środki zostaną przeznaczone na 
dotację podmiotową z budżetu dla 
niepublicznej jednostki systemu 
oświaty oraz dotację podmiotową z 
budżetu dla publicznej jednostki 
systemu oświaty prowadzonej przez 
osobę prawną inną niż jednostka 
samorządu terytorialnego lub osobę 
fizyczną. 

7 801 80104 2950 CUW 106 981,00 zł   

8 801 80149 2950 CUW 301 405,00 zł   

9 801 80150 2950 CUW 
1 912 109,00 

zł 
  

10 854 85404 2950 CUW 1 415,00 zł   

11 900 90095 0690 OŚR 68 000,00 zł   

Zwiększa się dochody o kwotę 68 000 zł 
w rozdziale 90095 w związku z 
planowanymi większymi wpływami ze 
zmniejszenia naturalnej retencji 
terenowej oraz koniecznością 
przekazania 90% kwoty wpływów do 
Wód Polskich. 

Razem: 
2 390 325,84 

zł 
284 300,00 

zł 
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Wydatki bieżące       
          

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 852 85295 3110 MGOPS 268,48 zł   
Zwiększa się wydatki w wysokości 
273,84 zł w rozdziale 85295 w związku 
ze złożonym wnioskiem na miesiąc 
kwiecień o przyznanie środków na 
wypłatę odbiorcom paliw gazowych 
refundacji podatku VAT dla 
gospodarstw domowych oraz kosztów 
obsługi w wysokości 2% środków, które 
gmina otrzymuje na podstawie 
wniosku. Środki na realizację zadania 
pochodzą z Funduszu Przeciwdziałania 
COVID-19. 

2 852 85295 4010 MGOPS 5,36 zł   

3 852 85295 2007 MGOPS   
104 579,22 

zł 

Zmniejsza się wydatki na 
przedsięwzięciu "Piaseczno Aktywne-
Wspólnie Tworzymy Przyszłość" o 
kwotę 284 300 zł z dotacji celowej w 
ramach programów finansowanych z 
udziałem środków europejskich oraz 
środków, o których mowa w art. 5 ust. 
1 pkt 3 oraz ust. 3 pkt 5 i 6 ustawy, lub 
płatności w ramach budżetu środków 
europejskich, z wyłączeniem dochodów 
klasyfikowanych w paragrafie 205 oraz 
z zakupu usług pozostałych w rozdziale 
85295. 

4 852 85295 2009 MGOPS   89 770,78 zł 

5 852 85295 4307 MGOPS   48 401,84 zł 

6 852 85295 4309 MGOPS   41 548,16 zł 

7 801 80101 2540 CUW 142,00 zł   

Zwiększa się wydatki o kwotę 2 322 052 
zł w dziale 801 oraz 854 w związku z 
otrzymanymi zwrotami 
niewykorzystanej dotacji za 2024 rok. 
Środki zostaną przeznaczone na 
dotację podmiotową z budżetu dla 
niepublicznej jednostki systemu 
oświaty oraz dotację podmiotową z 
budżetu dla publicznej jednostki 
systemu oświaty prowadzonej przez 
osobę prawną inną niż jednostka 
samorządu terytorialnego lub osobę 
fizyczną. 

8 801 80104 2590 CUW 106 981,00 zł   

9 801 80149 2590 CUW 301 405,00 zł   

10 801 80150 2540 CUW 
1 912 109,00 

zł 
  

11 854 85404 2540 CUW 1 415,00 zł   
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12 900 90095 4430 FN 56 200,00 zł   

Zwiększa się wydatki o kwotę 56 200 zł 
w rozdziale 90095 w związku z 
planowanymi większymi wpływami ze 
zmniejszenia naturalnej retencji 
terenowej oraz koniecznością 
przekazania 90% kwoty wpływów do 
Wód Polskich. 

13 801 80101 4211 CUW   956,34 zł 

Przesuwa się wydatki w kwocie 956,34 
zł ramach rozdziału 80101 z zakupu 
materiałów i wyposażenia na zakup 
usług pozostałych w celu realizacji 
przedsięwzięcia Akredytacja 2024. 14 801 80101 4301 CUW 956,34 zł   

Razem: 
2 379 482,18 

zł 
285 256,34 

zł 

  

            
 

Wydatki 
majątkowe       
          

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 600 60016 6050 MT   
150 000,00 

zł 

ZADANIE: Ulica Łabędzia Gmina 
Piaseczno, Gmina Lesznowola                                                                                  
UZASADNIENIE:  W chwili obecnej 
Gmina zamierza wszcząć procedurę 
przetargową na wykonanie 
dokumentacji projektowej na to 
zadanie, gdzie okres realizacji 
przypadać będzie na lata 2025 - 2026. 
Na dzień dzisiejszy zakładamy, że w 
roku 2025 wydatkujemy 50 000 zł, a 
reszta kwoty w wysokości 150 000 zł 
zostanie wydatkowana w 2026 roku.  Z 
uwagi na ten fakt istnieje konieczność 
zmniejszenia planu budżetu na rok 
2025 o kwotę 150 000 zł i jednocześnie 
zwiększenia planu wydatków na rok 
2026 o kwotę 150 000 zł.  

Razem: 0,00 zł 
150 000,00 

zł 

  

        
W związku z ustaleniami z Bankiem Gospodarstwa Krajowego zmniejsza się kwotę planowanych do zaciągnięcia 
pożyczek o 10 036,80 zł do łącznej kwoty 3 332 147,54 zł. W związku z wyżej wymieniona zmianą zmniejsza się  
przychody z zaciągniętych pożyczek i kredytów na rynku krajowym o kwotę 10 036,80 zł oraz  rozchody z tytułu 
spłaty otrzymanych krajowych pożyczek i kredytów o kwotę 502 zł.  
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Uzasadnienie po autopoprawce: Zwiększa się przychody z zaciągniętych pożyczek i kredytów na rynku krajowym 
o kwotę 3 332 147,54 zł oraz rozchody z tytułu spłaty otrzymanych krajowych pożyczek i kredytów o kwotę 166 
608 zł w związku z zamiarem zaciągnięcia przez Gminę Piaseczno pożyczek w Banku Gospodarstwa Krajowego na 
łączną kwotę 3 332 147,54 zł. Pożyczki będą udzielane ze środków Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania 
Odporności w ramach Inwestycji B3.4.1. „Inwestycje na rzecz zielonej transformacji miast” („KPO”), dotyczą 
zrealizowanych przez Gminę Piaseczno czterech przedsięwzięć. Spłata pożyczek następować będzie w latach  2025-
2035. 

Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Ochrony Środowiska i Dziedzictwa 
Kulturowego, Komisji Oświaty sprzed autopoprawek oraz Komisji Sportu w obszarze sportowym 
 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 174/XIV/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 
grudnia 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
3) W sprawie zaciągnięcia pożyczek z Banku Gospodarstwa Krajowego wspierających zieloną 
transformację miast ze środków Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności 
 
Beata Marzęcka (Kierownik Referatu Pozyskiwania Środków Zewnętrznych) zreferowała projekt 
uchwały, zgłosiła autopoprawkę w kwocie pożyczki wynikającą z ostatecznych ustaleń z BGK  
i odczytała prawidłową wersję uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
 
Głosowano w sprawie zaciągnięcia pożyczek z Banku Gospodarstwa Krajowego wspierających 
zieloną transformację miast ze środków Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, 
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Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Maciej Dłużniewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta. 
 
 4) W sprawie skargi Pani A.K. „na rażąco bezprawne działania Przewodniczącej Komisji 
Ochrony Środowiska i Dziedzictwa Kulturowego” 
 
Elżbieta Bednarczyk (Samodzielne stanowisko ds. kontroli wewnętrznej) zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Głos zabrała Izabella Górzyńska, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która 
poinformowała, że komisja analizowała skargę, i wyjaśniła, na czym komisja opierała swoje 
stanowisko przedstawione w uzasadnieniu do uchwały. 
 
Głos zabrała skarżąca, która przedstawiła swoje stanowisko i podkreśliła, że skargę złożyła w 
interesie publicznym. Wyraziła opinię, że skarga nie dotyczyła osoby jako radnej, ale działań 
przewodniczącej komisji. Poinformowała, że podczas posiedzenia komisji przewodnicząca 
zażądała od niej podania danych osobowych i podpisania listy obecności jako warunku 
uczestnictwa w komisji, czym jej zdaniem dopuściła się rażącego naruszenia prawa. Wskazała, 
że w jej ocenie przyjęcie stanowiska przedstawionego w uchwale jest jednostronne. 
 
Głos zabrała Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i 
Dziedzictwa Kulturowego, która odniosła się do tematu skargi - stwierdziła, że pytanie o 
tożsamość osoby przerywającej w nagły sposób posiedzenie było w jej ocenie uzasadnione, a 
skarżąca dopuszcza się manipulacji intencjami. Zaznaczyła, że opis sytuacji przedstawiony w 
skardze odbiega od rzeczywistości i nosi znamiona celowej dezinformacji. Zaapelowała o 
rzetelność, szacunek i odpowiedzialność w prowadzeniu sporów publicznych. 
 
Głosowano w sprawie skargi Pani A.K. „na rażąco bezprawne działania Przewodniczącej Komisji 
Ochrony Środowiska i Dziedzictwa Kulturowego” 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (2) 
Maciej Dłużniewski, Wojciech Ołdakowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
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Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Olga Śmietanowska 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta. 
 
 5) W sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na Dyrektora Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego w Piasecznie 
 
Elżbieta Bednarczyk (Samodzielne stanowisko ds. kontroli wewnętrznej) zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Głos zabrała Izabella Górzyńska, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która 
poinformowała, że komisja przeanalizowała skargę i swoje stanowisko przedstawiła w 
uzasadnieniu do uchwały. 
 
Głosowano w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na Dyrektora Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 
Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Michał Mierzwa 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta. 
 
 6) W sprawie skargi Pani W.A. na działanie Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno w związku z 
wnioskiem o wykup komunalnego lokalu mieszkalnego 
 
Elżbieta Bednarczyk (Samodzielne stanowisko ds. kontroli wewnętrznej) zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Głos zabrała Izabella Górzyńska, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która 
poinformowała, że komisja przeanalizowała skargę i swoje stanowisko przedstawiła w 
uzasadnieniu do uchwały. 
 
Głosowano w sprawie skargi Pani W.A. na działanie Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno w 
związku z wnioskiem o wykup komunalnego lokalu mieszkalnego 
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Michał Mierzwa 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta. 
 
 7) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działek oznaczonych nr 7/4, 8/5, 23/3 i 22/5 obr. 14, m. Piaseczno położonych przy ul. Żytniej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki 
Nieruchomościami oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa  
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu 
części działek oznaczonych nr 7/4, 8/5, 23/3 i 22/5 obr. 14, m. Piaseczno położonych przy ul. 
Żytniej 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta. 
 
 8) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki oznaczonej nr 39, obr. 78, m. Piaseczno (punkt zdjęto z porządku obrad) 
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 9) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 344, obr. 24 m. Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki 
Nieruchomościami oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa  
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 344, obr. 24 m. Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 10) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności części 
nieruchomości oznaczonej jako działka ewid. nr 539/2, położonej w miejscowości Bogatki gm. 
Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki 
Nieruchomościami, Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa  
 
Głosowano w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności części 
nieruchomości oznaczonej jako działka ewid. nr 539/2, położonej w miejscowości Bogatki gm. 
Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
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PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 11) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 10/1, 
obręb 32 m. Piaseczno poł. przy ul. Derdowskiego 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki 
Nieruchomościami oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa  
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
nr 10/1, obręb 32 m. Piaseczno poł. przy ul. Derdowskiego 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Anna Marecka 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta. 
 
 12) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności części 
nieruchomości oznaczonych jako działki ewid. nr 8/16, nr 8/18 i nr 9/5, położonych w miejscowości 
Chylice gm. Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki 
Nieruchomościami, Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa  
 
Głosowano w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności części 
nieruchomości oznaczonych jako działki ewid. nr 8/16, nr 8/18 i nr 9/5, położonych w miejscowości 
Chylice gm. Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Anna Marecka 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta. 
 
 13) W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności części 
nieruchomości oznaczonej jako dz. ew. 29/12 położona w Siedliskach 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki 
Nieruchomościami, Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa  
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
części nieruchomości oznaczonej jako dz. ew. 29/12 położona w Siedliskach 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Anna Marecka 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta. 
 
 14) W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności części 
nieruchomości oznaczonej jako dz. ew. 29/15, położona w Siedliskach 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki 
Nieruchomościami, Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa  
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Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
części nieruchomości oznaczonej jako dz. ew. 29/15, położona w Siedliskach 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 15) W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Bobrowiec 
 
Anna Pakulińska-Attia, naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
Wyjaśniła, że uchwała jest konsekwencją wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, 
podtrzymanego przez Naczelny Sąd Administracyjny, w których zakwestionowano możliwość 
wprowadzenia w planie zakazu zabudowy dwulokalowej. Celem uchwały jest ograniczenie 
intensywnej zabudowy. 
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami  
 
Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Bobrowiec 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, Michał Mierzwa, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (2) 
Adam Marciniak, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta. 
 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

 16) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 
Józefosław dla terenów zieleni publicznej 
 
Anna Pakulińska-Attia, naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami  
 
Głosowano w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części wsi Józefosław dla terenów zieleni publicznej 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Maciej Dłużniewski, Jan Kurzępa, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta. 
 
 17) W sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania 
publicznego w ramach inicjatywy lokalnej (punkt zdjęto z porządku obrad) 
 
 18) W sprawie przejęcia od Zarządu Powiatu Piaseczyńskiego zadania publicznego 
zarządzania fragmentem drogi powiatowej Nr 2841W (ul. Główna) w rejonie skrzyżowania z ulicą 
Północną w Piasecznie 
 
Edyta Kozicka-Ryszka, kierownik Referatu Polityki Mobilności i Transportu, zreferowała projekt 
uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami  
 
Głosowano w sprawie przejęcia od Zarządu Powiatu Piaseczyńskiego zadania publicznego 
zarządzania fragmentem drogi powiatowej Nr 2841W (ul. Główna) w rejonie skrzyżowania z ulicą 
Północną w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Dłużniewski 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta. 
 
 19) W sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
 
Edyta Kozicka-Ryszka, kierownik Referatu Polityki Mobilności i Transportu, zreferowała projekt 
uchwały.  
Głos zabrał wiceburmistrz Robert Widz, który podkreślił, że uchwała stanowi zwieńczenie 
kilkuletnich prac nad przebudową skrzyżowania ulic Puławskiej, Okulickiego i Wojska Polskiego, 
mającą na celu poprawę bezpieczeństwa.  
 
Głosowano w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta. 
 
 20) W sprawie przejęcia od Zarządu Powiatu Piaseczyńskiego zadania publicznego 
zarządzania fragmentem drogi powiatowej Nr 2862 W - ul. Wojska Polskiego na odcinku od ul. 
Szkolnej do ulicy Fabrycznej w Piasecznie 
 
Edyta Kozicka-Ryszka, kierownik Referatu Polityki Mobilności i Transportu, zreferowała projekt 
uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
 
Głosowano w sprawie przejęcia od Zarządu Powiatu Piaseczyńskiego zadania publicznego 
zarządzania fragmentem drogi powiatowej Nr 2862 W - ul. Wojska Polskiego na odcinku od ul. 
Szkolnej do ulicy Fabrycznej w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Piotr Obłoza, Edyta Stolarska 
BRAK GŁOSU (1) 
Olga Śmietanowska 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta. 
 
 21) W sprawie zakazu podlewania ogródków przydomowych, działkowych, tuneli foliowych, 
trawników, terenów zielonych, napełniania basenów przydomowych powyżej 5m3 z wodociągu 
gminnego (punkt zdjęto z porządku obrad) 
 
 22) W sprawie Regulaminu Cmentarza Komunalnego w Piasecznie 
 
Grzegorz Chrabałowski, naczelnik wydziału Utrzymania Terenów Publicznych, zreferował projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji 
Finansów i Inwestycji 
 
Głosowano w sprawie Regulaminu Cmentarza Komunalnego w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
Wojciech Mika, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Michał Mierzwa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (2) 
Piotr Obłoza, Olga Śmietanowska 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta. 
 
 23) W sprawie ustalenia wykazu opłat za miejsca pochówku, korzystanie z cmentarza oraz 
usługi cmentarne na Cmentarzu Komunalnym w Piasecznie 
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Grzegorz Chrabałowski, naczelnik wydziału Utrzymania Terenów Publicznych, zreferował projekt 
uchwały. Wyjaśnił, że ostatnia regulacja cen miała miejsce w 2015 r., zwrócił uwagę na wzrost cen 
usług, wynagrodzeń i materiałów.  
Głos zabrał radny Michał Mierzwa, który poinformował, że proponowana podwyżka opłat jest 
bardzo wysoka (200%) i zapowiedział, że klub radnych PiS zagłosuje przeciwko uchwale. Radny 
Jan Kurzępa zauważył, że podwyżka byłaby mniej odczuwalna dla mieszkańców, gdyby była 
wprowadzana stopniowo. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji 
Finansów i Inwestycji 
 
Głosowano w sprawie ustalenia wykazu opłat za miejsca pochówku, korzystanie z cmentarza 
oraz usługi cmentarne na Cmentarzu Komunalnym w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (3) 
Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Zuzanna Kownacka 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta. 
 
 24) W sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
 
Marzena Zalewska, z-ca dyrektora MGOPS, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i 
Senioralnej oraz Komisji Oświaty 
 
Głosowano w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7. Wolne wnioski 
 
Głos zabrał radny Maciej Dłużniewski, który zapytał o realizację inwestycji dotyczącej budowy 
orlika w Józefosławiu. Wiceburmistrz Robert Widz poinformował, że wyjaśnień udzielono już w 
odpowiedzi na interpelację radnego, a GOSiR oczekuje obecnie na uzyskanie formalnych zgód. 
Na pytanie, czy termin realizacji planowany na lipiec br. jest zagrożony, wiceburmistrz 
odpowiedział, że należy zwrócić się bezpośrednio do GOSiR-u w celu uzyskania informacji o 
aktualnym etapie uzyskiwania pozwoleń.  
 
Mieszkaniec Z.G. odniósł się do sprawy zatrudnienia Anny Krasuskiej na stanowisku dyrektora 
szkoły. Wskazał na możliwe nieprawidłowości związane z nadaniem stopnia nauczyciela 
mianowanego oraz jej udziałem w konkursach na stanowisko dyrektora szkoły publicznej w latach 
2018, 2023 i 2024. Przedstawił opis problemu, wskazał naruszone jego zdaniem przepisy oraz 
złożył wnioski o: 
 
1) Przeprowadzenie kontroli przez Komisję Rewizyjną w związku z możliwymi 

nieprawidłowościami  
2) Weryfikację dokumentacji konkursowej Anny Krasuskiej  
3) Zbadanie działań wiceburmistrz Hanny Kułakowskiej-Michalak oraz dyrektor CUW Krystyny 

Łęckiej w kontekście sprawy 
4) Powołanie niezależnego eksperta z zakresu prawa oświatowego w celu weryfikacji 

dokumentacji kwalifikacyjnej i konkursowej 
5) Wystąpienie do burmistrza z wnioskiem o czasowe odsunięcie od zadań Hanny Kułakowskiej-

Michalak oraz dyrektor CUW Krystyny Łęckiej ze względu na ryzyko mataczenia 
 
Głos zabrała wiceburmistrz Hanna Kułakowska-Michalak, która uznała wypowiedź pana G. za 
insynuacje i udzieliła wyjaśnień. Podkreśliła, że jej zdaniem sprawa dotyczy bardziej jej osoby niż 
Anny Krasuskiej, a ataki na nią rozpoczęły się po konkursie na stanowisko dyrektora Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego przeprowadzonym w ubiegłym roku. Zaznaczyła, że awans zawodowy 
Anny Krasuskiej przebiegał zgodnie z przepisami. 
 
Pan Z.G. zwrócił się do radnego Michała Rosy, zarzucając mu nękanie. Radny Michał Rosa 
odniósł się do tej wypowiedzi i przytoczył treść odpowiedzi Okręgowej Rady Adwokackiej na 
skargę złożoną przez pana Z.G. Pan Z.G. podtrzymał swoją opinię. Przewodnicząca Katarzyna 
Wypych poprosiła o zakończenie dyskusji na tematy prywatne, które nie są związane z 
działalnością Rady Miejskiej. 
 
Mieszkanka A.K. spytała, jaka jest procedura podpisywania odpowiedzi na informację publiczną 
w sprawach oświatowych. Zaprosiła też do Przystani pod Klonami na piątkowe spotkanie 
dotyczące jawności. 
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Radny Maciej Dłużniewski zapytał, na jakim etapie są prace nad poradnią zdrowia psychicznego 
i czy projekt pilotażowy z funduszu alkoholowego jest procedowany. 
 
8. Zamknięcie obrad 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Wypych zamknęła XX sesję Rady Miejskiej w 
Piasecznie o godz. 11:20. 
 
 
 
 

Przewodnicząca 
    Rada Miejska w Piasecznie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Przygotował: Katarzyna Olejnik-Łodyga 


